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Vragen van het lid Bouwmeester (PvdA) aan de Minister van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport over het bericht «Oncologische revalidatie 
te beperkt» (ingezonden 26 januari 2016). 

Vraag 1
Klopt het bericht «Vergoeding oncologische revalidatie te beperkt»1 

Vraag 2
Is bij de beoordeling van vergoeding van revalidatie na oncologische 
behandeling naast de medische kant ook gekeken naar wat nodig is voor het 
verbeteren van de kwaliteit van leven? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Is bij het oordeel inzake vergoeding van revalidatie na oncologische 
behandeling ook meegenomen wat nodig is om terug te keren in het 
arbeidsproces? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Wordt bij beoordeling van vergoeding van revalidatie na oncologische 
behandeling overleg gevoerd tussen de ministeries van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport en van Sociale Zaken en Werkgelegenheid? Zo nee, waarom 
niet? 

Vraag 5
Acht u revalidatie na oncologische behandeling een vorm van basiszorg die 
voor iedereen, ongeacht inkomen, beschikbaar dient te zijn? Zo ja, bent u 
bereid dit mee te nemen in het pakketoordeel 2017? Zo nee, waarom niet?

1 Kanker.nl
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